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Referat af bestyrelsesmøde tirsdag d. 26 maj Kl. 18.30: 

Hos: På torv hos 2,4 og 6.   

Tilstede: Helle(13), Lars Stubbe(11), Lars A.(10), Henrik(2) og Jan(4). 

Referent: Henrik/2 

 

Dræn og kloak: 

- Status fra Thomas/23; Karen Fæhr fra Kommunen kommer forbi snarest og ser på det.  

Legepladser: 

- Gyngestativ på Søndertorv blev fjernet på arbejdsdagen af Mikkel 

- Nordtorvets gyngestativ er nedtaget og fjernet. 

- Legepladsinspektør skal kontaktes angående vurdering af oprettelse af nyt stativ, her    

tænkes på hvad er lovligt? og vurdering af forsikring.  Forskønnelses udvalget er på sagen.  

- Efter dette møde samles legepladsudvalget for at gennemgå og diskutere de forslag der 

måtte komme fra legeplads inspektøren. 

Google / naturlegepladsen:   

- Stadig problemer med at google henviser til Kroengen, når man søger på naturlegepladsen, 

Henrik(2) har kontaktet google og der er foretaget et ændringsforslag på Google maps. - 

der må forventes behandlingstid grundet Covid-19. 

Kastanjetræer: 

- Træernes beskæres i første omgang – Er bestilt iht. tilbud på 4.750,00 kr.   

- Der oplyses at det vil udføres uge 23 

Hastighedsskiltning: 

- Lars Stubbe arbejder på at anskaffe et nyt fartskilt til 15 km/t.  

- Nuværende skilte størrelse er af en ukurant størrelse i forhold til nutids standard. Lars vil se 

nærmere på en løsning.  

- Bestyrelse henstiller igen til at ejer af afspærringscylinder (med max 15 km/t) i vejkant ved 

indkørsel til Kroengen sørger for at den bliver fjernet.  

- Der må opfordres til, at forældre til børn der færdes på Kroengens vejareal, minder deres 

børn om at biler kan være farlige. (Evt. køre cykel til kantsten og opnå øjenkontakt.) 

Arbejdsdag - Lørdag d.25 april: 

- Vel udført – stort fremmøde endda iht. Covid-19 – Stort tak! 

- Arbejdsliste over diverse opgaver, også udført efterfølgende 

- Eneste mangel = Bordsæt på nordtorvet mangler stadig at blive behandlet - slibe/malet. 
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Blomstereng på areal langs fodboldbanen: 

- Decherie har haft møde med Kommunen om en Låne-Aftale som er kommet fra Gribskov 

Kommune via Decherie til bestyrelsens underskrift.  

- Bestyrelsen har gået den igennem og da det er en fin og risiko fri aftale for Kroengen har 

bestyrelsen valgt at underskrive den – Flot arbejde Decherie / forskønnelsesudvalg! 

- Der arbejdes på et oplæg til et fællesmøde hvor planen om blomsterengen præsenteres. 

- Ang. blomsterengen er der fonde der kan søges. Decherie har info. 

- Ang. blomsterengen kan en studerende fra kommunen have interesse i dette projekt. 

Økonomi / budget status:  

- Status iht. Budget – Ingen anmærkninger – Jan/4 

Andet / div.: 

- Gennemgik Udvalgene og hvilke personer er registreret i de forskellige udvalg – Jan/4 har 

en liste / oversigt.  

- Trailer – mangler? – Der var blevet oplyst at en Stålwire mangler, men denne er 

kontrolleret og er på.  

- Belysning ved parkerings plads 1-3-5-7 - Lampe på skur kr. 3.058. -vedtaget! Lars S./11 

kigger på det. 

- Belysning ved nr. 2 - Lampe kontrolleres – Henrik/2 

- Glas mangler på lampe ved hus 14 – Lars A./10 kigger på indkøb af nyt glas 

- Kort arbejdsdag lørdag d. 5 september - muligvis med grill om aftenen, vi ser…… 

 

 

Næste bestyrelsesmøde d. 22 september kl. 18:30 hos Lars A./10. 


